
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 18. 06. 2019 
 

Prítomní:  14 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny, senátorka Siničáková sa 

ospravedlnila 

 

Pozvaní hostia:      Ing. Radoslav Bajus, PhD., doc. Ing. Rajmund Mirdala, PhD., RNDr. Libuša 

Révészová, PhD., JUDr. Mária Geralská 

 

    Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia  doc. Bánociová 

2. Schválenie overovateľov zápisnice doc. Bánociová 

3. Schvaľovanie programu zasadnutia doc. Bánociová 

4. Vyhlásenie výsledkov doplňujúcich volieb do AS EkF TUKE za KET dr. Bajus 

5. Kontrola plnenia záverov a rozhodnutí z predchádzajúceho zasadnutia doc. Glova 

6. Návrh harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na ak. rok 2019/2020 doc. Bánociová 

7. Prerokovanie upraveného návrhu Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE doc. Bánociová 

8. Diskusia k novele zákona o vysokých školách doc. Bánociová 

9. Interpelácie doc. Bánociová 

10. Rôzne doc. Bánociová 

11. Záver zasadnutia doc. Bánociová 

 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie AS EkF TUKE otvorila predsedníčka senátu a privítala všetkých prítomných členov AS EkF 

TUKE, ako aj pozvaných hostí. Prítomní boli 13 senátori, neprítomná bola senátorka Siničáková a senátor 

Nestorík. 

 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 
Predsedníčka AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice AS EkF TUKE navrhla senátorku Raisovú 

a senátorku Kakaščikovú. Senátor Džupka navrhol senátora Malatinca. Navrhnutí členovia AS EkF TUKE 

s návrhom súhlasili. Predsedníčka dala o návrhoch hlasovať v zmysle rokovacieho poriadku v opačnom 

poradí. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala následne hlasovať o senátorovi Malatincovi: 

AS EkF TUKE schvaľuje za overovateľa zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 18. 06. 2019 

senátora Malatinca.  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

13 13 0 0 

 



Na zasadnutie sa dostavil senátor Nestorík, pričom sa ospravedlnil predsedníčke AS EkF TUKE za 

meškanie. Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že na zasadnutí AS EkF TUKE sú prítomní 14 

senátori. 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala následne hlasovať aj o druhom overovateľovi zápisnice. 

AS EkF TUKE schvaľuje za overovateľa zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 18. 06. 2019 

senátorku Kakaščikovú.  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS 

EkF TUKE zo dňa 18. 06. 2019 senátora Malatinca a senátorku Kakaščikovú, čo je uvedené  ako uznesenie 

č. 40/2019. 
 

K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE zo dňa        

11. 06. 2019 spoločne s materiálmi. K programu neboli žiadne pripomienky, a tak predsedníčka AS EkF 

TUKE dala hlasovať o uznesení: 

 

AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 18. 06. 2019 bez zmien. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil program zasadnutia AS EkF TUKE dňa           

18. 06. 2019 ako uznesenie č. 41/2019. 

 

K 4. bodu: Vyhlásenie výsledkov doplňujúcich volieb do AS EkF TUKE za KET 
 

Predsedníčka AS EkF TUKE požiadala predsedu volebnej komisie Ing. Radoslava Bajusa, PhD., aby členov 

AS EkF TUKE oboznámil s výsledkom doplňujúcich volieb do AS EkF TUKE na Katedre ekonomických 

teórií (KET).  

Ako uviedol predseda volebnej komisie, volieb sa zúčastnilo 11 z 11 členov KET EkF TUKE, pričom ôsmi 

hlasovali za doc. Ing. Mariannu Siničákovú, PhD. a traja za Ing. Mareka Grófa, PhD. Za zástupca KET bola 

zvolená doc. Ing. Marianna Siničáková, PhD. 

Predsedníčka AS EkF TUKE poďakovala predsedovi volebnej komisie za priebeh doplňujúcich volieb. 

 

K 5. bodu: Kontrola plnenia záverov a rozhodnutí z predchádzajúceho zasadnutia 
Predsedníčka senátu požiadala senátora Glovu o uvedenie bodov, ktoré ostali nedoriešené z minulých 

zasadnutí AS EkF TUKE. Senátor Glova uviedol tieto body: 

 

1. Vyjadrenie dekana EkF TUKE doc. Ing. Michala Šoltésa, PhD. k medializovanému príspevku na 

Ukrajine. 

2. Vysvetlenie situácie medzi senátorom Šafárom a členkou akademickej obce EkF TUKE doc. Ing. 

Miriam Šebovou, PhD. 



3. Pripomienky k zápisnici AS EkF TUKE zo dňa 19.03.2019 od senátorov: Paľová, Džupka a 

Malatinec.  

4. Právna analýza a posúdenie interných predpisov, a súladu so zákonom o VŠ. Navrhuje sa 

prerokovanie v rámci bodu rôzne. 

5. Anglická verzia stránky AS EkF TUKE s požiadavkou na úpravu mien. Náprava bola uskutočnená. 

  

1. Vyjadrenie dekana EkF TUKE doc. Ing. Michala Šoltésa, PhD. k medializovanému príspevku na 

Ukrajine 

Senátor Malatinec uviedol, že je potrebné zabezpečiť stiahnutie článkov o danej kauze, poukázal na paralelu 

s iným článkom, dotýkajúcim sa inej inštitúcie. Uviedol, že doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. je uvedený 

v organizačnom výbore konferencie, v rámci ktorej sa objavil daný príspevok. Rovnako sa pýtal, prečo 

neboli použité právne nástroje na vyriešenie vzniknutej situácie.  

Senátor Džupka uviedol, že situácia je nepríjemná a ide o dobré meno fakulty. Celú kauzu je potrebné 

vysvetliť. Podľa jeho názoru, má AS EkF TUKE zatiaľ počkať na závery Etickej komisie TUKE a nedávať 

zatiaľ stanovisko. Po výsledku Etickej komisie TUKE bude možné zaujať stanovisko.  

Predsedníčka AS EkF TUKE, senátorka Bánociová, oboznámila AS EkF TUKE s listom od dekana doc. 

Ing. Michala Šoltésa, PhD. Následne požiadala podpredsedu AS EkF TUKE senátora Glovu, aby oboznámil 

AS EkF TUKE s listom, ktorý obsahoval stanovisko univerzity, ktorá bola organizátorom predmetnej 

konferencie na Ukrajine. Po prečítaní listu, senátor Malatinec vzniesol požiadavku k nahliadnutiu 

predmetného listu formou kolovania. Predmetný list koloval na zasadnutí AS EkF TUKE. 

Prodekan pre vedecko-výskumnú činnosť a doktorandské štúdium doc. Ing. Rajmund Mirdala, PhD. 

vyjadril ľútosť, že sa takýto list neobjavil skôr. Ako uviedol, treba rozlišovať medzi organizačným a 

vedeckým výborom. Ak by bol dekan údajne zaradený vo vedeckom výbore, nemal by do činenia                     

s organizáciou konferencie. Vzhľadom na ochranu osobnosti by bolo potrebné žiadať o stiahnutie daného 

článku.  

2. Predsedníčka senátu informovala AS EkF TUKE, že u dekana fakulty prebehlo stretnutie senátora 

Šafára a členky akademickej obce EkF TUKE doc. Ing. Miriam Šebovej, PhD., čo potvrdil aj 

senátor Šafár.  

 

3. Pripomienky k zápisu AS EkF TUKE zo dňa 19. 03. 2019.  

 

Predsedníčka AS EkF TUKE prečítala maily s pripomienkami od senátorov Paľovej, Džupku a Malatinca. 

Prebehla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej vystúpili senátori Džupka, Glova, Malatinec, Bánociová, Šafár, 

Andrejovská, Mojsejová, Raisová a Porvazník. 

 

Z diskusie vyplynulo, že by bolo vhodné, aby zapisovateľ v jednotlivých bodoch vyzval diskutujúcich 

senátorov a opýtal sa ich na ich požiadavky, aby bolo do zápisu uvedené ich vyjadrenie v konkrétnej 

požadovanej forme, resp. čo považujú za nevyhnutné, aby bolo uvedené v zápise. Zapisovateľ by mal 

pritom požiadať daného senátora o jasné naformulovanie vyjadrenia do zápisu.  

 

Predsedníčka AS EkF TUKE o 09:15 hod. prerušila zasadnutie AS EkF TUKE na 10 minút. Zasadnutie AS 

EkF TUKE pokračovalo o 09:25 hod., pričom bola opätovne overená prítomnosť jednotlivých senátorov. 

Prítomných bolo 14 senátorov AS EkF TUKE. 



 

Senátor Džupka žiadal, aby bola v zápise zo dňa 19. 03. 2019 na strane 6 odstránená uvedená veta: “Aby 

sa vedelo, ak chce niekto znefunkčniť senát, že čo má urobiť.” Zároveň žiadal opravu zápisu 

v nasledujúcom znení: “doc. Džupka vo svojej reakcii na dekana EkF vyzval na nezávislosť AS EkF. Podľa 

neho je potrebné upraviť všetko tak, aby boli jasné pravidlá.” 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE na základe predchádzajúcej diskusie navrhla nasledujúce znenie návrhu 

uznesenia pre vysporiadanie sa s touto otázkou: 

 

AS EkF TUKE súhlasí s tým, aby zápisnica zo dňa 19. 03. 2019 bola opravená v zmysle pripomienok 

zaslaných elektronickou formou od troch členov AS EkF TUKE – doc. Ing. Peter Džupka, PhD., Ing. Dana 

Paľová, PhD. a Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD.  

Predsedníčka AS EkF TUKE dala hlasovať o uznesení: 

AS EkF TUKE schvaľuje vyššie uvedený návrh uznesenia AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 11 1 2 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 42/2019. 

 

K 6. bodu: Návrh harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na ak. rok 2019/2020 
Predsedníčka AS EkF TUKE navrhla tieto termíny riadnych zasadnutí AS EkF: 

24. 09. 2019, 10. 12. 2019, 17. 03. 2020 a 02. 06. 2020 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala hlasovať o uznesení: 

AS EkF TUKE schvaľuje harmonogram zasadnutí AS EkF TUKE s uvedenými termínmi v akademickom 

roku 2019/2020. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE 

ako uznesenie č. 43/2019. 

 

 

K 7. bodu: Prerokovanie upraveného návrhu Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE 
 

Predsedníčka prerušila zasadnutie od 09:51 hod. do 10:03 hod.  

 

Predsedníčka AS EkF TUKE pokračovala v zasadnutí AS EkF TUKE, pričom overila prítomnosť 

jednotlivých členov senátu. Prítomní boli 14 senátori.  

 

Následne dala slovo senátorovi Malatincovi, ktorý vysvetlil formálnu úpravu textu návrhu nového 

rokovacieho poriadku AS EkF TUKE a farebné označenie zmien.  

 



Vzhľadom na zmeny, ktoré si vyžadujú i zmenu platného a účinného Štatútu EkF, vznikla otázka, či a kedy 

je v pláne pripravovaná zmena Štatútu EkF TUKE. Prítomná tajomníčka EkF TUKE uviedla, že 

nedisponuje informáciou vo veci zmien Štatútu EkF TUKE. 

Senátor Džupka dal návrh, aby vedenie EkF TUKE do 24.09.2019 predložilo AS EkF TUKE pracovný 

návrh zmien Štatútu EkF TUKE. 

Predsedníčka senátu dala hlasovať o predloženom návrhu v znení: 

AS EkF TUKE žiada dekana EkF TUKE, aby na rokovanie AS EkF TUKE  dňa 24.09.2019 predložil návrh 

zmien štatútu EkF TUKE. 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 44/2019. 

 

Následne predsedníčka senátu prerušila rokovanie AS EkF TUKE od 10.43 hod. do 10:55 hod.  

Predsedníčka AS EkF TUKE pokračovala v zasadnutí AS EkF TUKE, pričom overila prítomnosť 

jednotlivých členov senátu. Prítomní boli 14 senátori. 

Prebehla diskusia k návrhu senátora Džupku na zriadenie podpornej poradnej komisie AS EkF TUKE.  

Na základe diskusie navrhla predsedníčka senátu nasledovný návrh uznesenia a dala o ňom hlasovať: 

AS EkF TUKE zriaďuje päťčlennú poradnú Legislatívnu komisiu AS EkF TUKE, a to na obdobie do konca 

funkčného obdobia AS EkF TUKE, ktorej traja členovia sú zástupcami AS EkF TUKE, z toho dvaja za 

zamestnaneckú časť AS EkF TUKE a jeden za študentskú časť AS EkF TUKE. Dvaja členovia komisie sú 

zástupcami vedenia EkF TUKE. 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil tento návrh ako uznesenie č. 45/2019.  

Následne po krátkej diskusii boli navrhnutí členovia novozriadenej komisie. Predsedníčka AS EkF TUKE 

predniesla návrh uznesenia a dala hlasovať: 

AS EkF TUKE schvaľuje za členov Legislatívnej komisie za AS EkF TUKE doc. Ing. Jozefa Glovu, PhD., 

Mgr. Ing. Tomáša Malatinca, PhD. a Tímeu Kakaščikovú. Zároveň žiada dekana EkF TUKE, aby do           

21. 06. 2019 nominoval zástupcov vedenia EkF TUKE do Legislatívnej komisie AS EkF TUKE. 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 



Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 46/2019.  

Predsedníčka senátu po opätovnej diskusii predniesla návrh uznesenia a dala hlasovať: 

AS EkF TUKE ukladá Legislatívnej komisii AS EkF TUKE  koordinovať činnosti smerujúce k vypracovaniu 

návrhu a novelizácii interných dokumentov a zabezpečiť ich procesné zosúladenie do ďalšieho riadneho 

zasadnutia AS EkF TUKE, t.j. do 24. 09. 2019.  

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 47/2019.  

Členovia AS EkF TUKE sa zhodli, že pripomienky k prerokovaniu materiálov k Rokovaciemu poriadku AS 

EkF TUKE zašlú všetkým členom Legislatívnej komisie AS EkF TUKE z radov senátu do 30. 06. 2019.  

Predsedníčka senátu to predniesla ako návrh ustanovenia a dala hlasovať: 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 48/2019.  

K 8. bodu: Diskusia k novele zákona o vysokých školách 
Predsedníčka AS EkF TUKE dala slovo senátorke Paľovej, ktorá mailom 31. 05. 2019 požiadala 

predsedníčku AS EkF TUKE o zaradenie tohto bodu do programu zasadnutia AS EkF TUKE. Pritom 

uviedla, že podľa nej by bolo vhodné zaujať stanovisko k novele zákona o vysokých školách. 

 

V rámci diskusie sa podporne vyjadrili senátori Džupka, Glova, Malatinec a zamietavo senátorka 

Bánociová. 

Senátor Glova naformuloval návrh a predsedníčka senátu dala o ňom hlasovať: 

Akademický senát Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach vyjadruje podporu Spoločnému 

vyhláseniu Rady vysokých škôl a Študentskej rady vysokých škôl k ustanoveniam, ktoré boli včlenené do 

zákona, ktorým sa dopĺňa zákon č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách zo dňa 13. mája 2019, bez konzultácie 

s orgánmi reprezentácie vysokých škôl, či s odbornou verejnosťou. Uvedenú novelu zákona považujeme za 

výrazný zásah do akademických práv a slobôd. Sme presvedčení, že mala byť predmetom širokej diskusie 

nielen akademickej obce, ale aj dotknutej verejnosti. 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 



Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 13 0 1 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 49/2019.  

Vzhľadom na požiadavku senátora Džupku o zverejnení vyššie uvedeného oznamu na internetovej stránke 

EkF, predsedníčka senátu predniesla návrh uznesenia a dala hlasovať: 

AS EkF TUKE ukladá predsedníčke AS EkF TUKE zverejniť vyhlásenie AS EkF TUKE  (Uznesenie AS EkF 

TUKE č. 49/2019) na webovej stránke EkF TUKE, v sekcii Aktuality. 

AS EkF TUKE schvaľuje uznesenie AS EkF TUKE 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 50/2019.  

K 9. bodu: Interpelácie 
Senátor Malatinec na prodekanku pre vzdelávaciu činnosť, RNDr. Libušu Révészovú, PhD.:  

 Požiadavka na vypracovanie správy o zaťaženosti katedier v rámci pedagogickej činnosti za 

posledné dva akademické roky (2017/2018 a 2018/2019) v rámci pedagogickej činnosti v súlade     

s organizačným poriadkom EkF TUKE. 

Záležitosť bola prerokovaná za prítomnosti pani prodekanky a bol dohodnutý ďalší postup. 

Senátor Malatinec na dekana EkF TUKE doc. Ing. Michala Šoltésa, PhD.  

 Požiadavka na to, aby dekan EkF TUKE podpísal vyhlásenie, ktoré bolo oznámené akademickej 

obci EkF, že uvedený sporný článok na Ukrajine nepublikoval. 

Podnet bude postúpený dekanovi EkF TUKE. 

Senátorka Kakaščiková na prodekanku RNDr. Libušu Révészovú, PhD. 

 Otázkou bolo, prečo povinne voliteľný predmet Cudzí jazyk má dotáciu len 2 kredity a či sa to nedá 

upraviť na 3 kredity? 

Záležitosť bola vysvetlená pani prodekankou pre vzdelávaciu činnosť, ktorá vychádzala z úpravy 

v akreditačnom spise pre danú formu štúdia a daný študijný plán. 

Senátorka Čeginíková na prodekanku pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libušu Révészovú, PhD. 

 Prednesená bola otázka viacerých študentov Bc. štúdia, či by nebolo možné, aby si študenti 

zostavovali rozvrh samostatne. 

Vec bola vysvetlená pani prodekankou pre vzdelávaciu činnosť. Momentálne je to z kapacitných 

dôvodov nerealizovateľné. 



Senátor Džupka na tajomníčku JUDr. Máriu Geralskú 

 Predložená bola požiadavka v súvislosti s parkovaním, aby sa zvýšenie sumy za parkovanie 

odzrkadlilo aj v lepšej vybavenosti parkoviska pred budovou na Nemcovej 32.  

 

Pani tajomníčka nedostatočnú vybavenosť eviduje, bude to urgovať na OHS TUKE. 

Senátor Porvazník na prodekanku pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libušu Révészovú, PhD. 

 Upozornil, aby sme včas poskytli informačné brožúrky o štúdiu na EkF TUKE pre prvákov Bc. 

štúdia, aby boli vopred informovaní. 

 Senátor Uličný doplnil diskusiu, či by bolo možné, aby po aktualizácii informačnej brožúrky a jej 

následnom zaslaní pani prodekanke pre vzdelávaciu činnosť, bola brožúrka poskytnutá už pri 

zápise na štúdium.  

K 10. bodu: Rôzne 

Senátor Malatinec predniesol požiadavku na zvýšenie transparentnosti AS EkF TUKE. 

 

Senátorka Paľová pripomenula bod rôzne z 15. 01. 2019 ohľadom tzv. čiernej skrinky AS EkF TUKE pre 

anonymné podnety študentov alebo zamestnancov. 

 

Ako uviedla predsedníčka AS EkF TUKE predmetnými bodmi, rovnako ako aj právnou analýzou interných 

predpisov,  sa bude AS EkF TUKE vzhľadom na čas, zaoberať na zasadnutí 24. 09. 2019. 

Senátor Nestorík sa ospravedlnil a odišiel zo zasadnutia AS EkF TUKE o 12:47 hod.  

 

Senátorka Čeginíková informovala o stretnutí s pánom rektorom a vedením TUKE s cieľom budovania 

dôvery medzi študentmi a vedením. Senátor Šafár doplnil, že predmetom stretnutia bola vybavenosť 

internátov, strategický rozvoj univerzity aj s ohľadom na zahraničných študentov (ukrajinskí a indickí 

študenti). 

 

K 11. bodu: Záver rokovania 
Predsedníčka AS EkF TUKE poďakovala prítomným členom senátu za spoluprácu a zasadnutie senátu 

ukončila. 

 

  



UZNESENIA 
  

 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 18. 06. 2019 
  

 

40/2019 AS EkF TUKE schvaľuje za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa  

  18. 06. 2019 senátora Malatinca a senátorku Kakaščikovú. 

 

41/2019        AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 18. 06. 2019. 

42/2019         AS EkF TUKE súhlasí s tým, aby zápisnica zo dňa 19. 03. 2019 bola opravená v zmysle  

  Pripomienok zaslaných elektronickou formou od troch členov AS EkF TUKE – doc. Ing.  

  Peter Džupka, PhD., Ing. Dana Paľová, PhD. a Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD.  

 

43/2019         AS EkF TUKE schvaľuje harmonogram zasadnutí AS EkF TUKE s uvedenými termínmi  

  v akademickom roku 2019/2020. 

 

44/2019         AS EkF TUKE ukladá dekanovi EkF TUKE, aby na rokovanie AS EkF TUKE dňa  

  24. 09. 2019 predložil návrh zmien Štatútu EkF TUKE. 

 

45/2019         AS EkF TUKE zriaďuje päťčlennú poradnú Legislatívnu komisiu AS EkF TUKE, a to na  

  obdobie do konca funkčného obdobia AS EkF TUKE, ktorej traja členovia sú zástupcami  

  AS EkF TUKE, z toho dvaja za zamestnaneckú časť AS EkF TUKE a jeden za študentskú  

  časť AS EkF TUKE, a dvaja členovia komisie sú zástupcami vedenia EkF TUKE. 

 

46/2019         AS EkF TUKE schvaľuje za členov Legislatívnej komisie za  AS EkF TUKE doc. Ing.  

  Jozefa Glovu, PhD., Mgr. Ing. Tomáša Malatinca, PhD. a Tímeu Kakaščikovú. Zároveň  

  ukladá dekanovi EkF TUKE, aby do 21. 06. 2019 nominoval zástupcov vedenia EkF TUKE  

  do Legislatívnej komisie AS EkF TUKE. 

 

47/2019         AS EkF TUKE ukladá Legislatívnej komisii koordinovať činnosti smerujúce k  

  vypracovaniu návrhu a novelizácií interných dokumentov a zabezpečiť ich procesné  

  zosúladenie do ďalšieho riadneho zasadnutia AS EkF TUKE, t.j. do 24. 09. 2019.  

 

48/2019             Členovia AS EkF TUKE sa zhodli, že pripomienky k prerokovaniu materiálov k  

  Rokovaciemu poriadku AS EkF TUKE zašlú všetkým členom Legislatívnej komisie z  

  radov senátu do 30. 06. 2019.  

 

49/2019             Akademický senát Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach vyjadruje  

  podporu Spoločnému vyhláseniu Rady vysokých škôl a Študentskej rady vysokých škôl k  

  ustanoveniam, ktoré boli včlenené do zákona, ktorým sa dopĺňa zákon č. 131/2002 Z. z. o  

  vysokých školách zo dňa 13. mája 2019, bez konzultácie s orgánmi reprezentácie vysokých  

  škôl či s odbornou verejnosťou. Uvedenú novelu zákona považujeme za výrazný zásah do  

  akademických práv a slobôd. Sme presvedčení, že mala byť predmetom širokej diskusie  

  nielen akademickej obce, ale aj dotknutej verejnosti. 



 

50/2019             AS EkF TUKE ukladá predsedníčke AS EkF TUKE zverejniť vyhlásenie AS EkF TUKE   

  (Uznesenie AS EkF TUKE č. 49/2019) na webovej stránke EkF TUKE, v sekcii Aktuality. 

 

 

Košice, 18. 06. 2019 

 

Zapísal:    Jozef Glova v.r.  

 

Overili:   Tomáš Malatinec v.r. 

 
   Tímea Kakaščiková v.r. 

 

Predsedajúca: 

 

 

  

    ........................................................ 

    doc. Ing. Anna Bánociová, PhD. v.r. 

    predsedníčka AS EkF TUKE     

 


